
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 3. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 7. marca 2019 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

Prítomní poslanci:    JUDr. Roman Frnčo,  

Bc. M. Seman, PhDr. L. Kleinová,   

Ing. J. Skonc, PhDr. R. Schwarcz, Ing. N. Borovský, Z. Dlhá, Mgr. S. 

Hricková, MVDr., Mgr. A. Jenčová, MUDr. Renáta Lenártová, PhD., 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a investičnej činnnosti  

Ing. Ildikó Szegedyová – vedúca oddelenia kultúry, športu a marketingu 

Ing. Miroslav Fajčík – veliteľ stanice MP Košice – Nad jazerom 

RSDr. Ivan Hudec – predseda – Denné centrum – Nad jazerom 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

    

    

 

                                                     

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 

 Starostka otvorila  3. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom, ktoré bolo  v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 rokovacieho poriadku Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých prítomných 

poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva privítala. Ďalej 

privítala aj zástupcu mestskej polície p. Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej polície v Košiciach 

– stanica Nad jazerom a zároveň povedala, že na dnešné zasadnutie sa ospravedlnil zástupca štátnej 

polície pán pplk. Ing. Martin Gancarčik, riaditeľ Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom. 

Starostka privítala aj prítomných obyvateľov mestskej časti Košice Nad jazerom. Skonštatovala,                     

že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 12, takže toto zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. Svoju neprítomnosť ospravedlnil poslanec P. Slivka. 

 

 

 K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program mimoriadneho zasadnutia bol oznámený písomne. Starostka vyzvala prítomných 

poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. Nikto z prítomných nemal žiadne doplňujúce 

resp. pozmeňujúce návrhy. 

  

 (Hlasovanie č. 1: z prít. 12 za 12) 
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K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani Zuzanu Kalafúsovú a za overovateľov zápisnice 

poslanca J. Skonca a poslankyňu L. Kleinovú. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci                             

R. Schwarcz a N. Borovský. 

  

(Hlasovanie č. 2: z prít. 12 za 12) 

 

Starostka poprosila členov návrhovej komisie, aby zaujali miesto pri pracovnom stole pre komisiu. 

Zároveň privítala zástupcov tlače, ktorý prišli do miestnosti. 

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti Obvodného oddelenia PZ Košice – Jazero 

a Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom. 

 

Starostka poprosila veliteľa stanice MsP Košice Nad jazerom Ing. M. Fajčíka o prednesenie správy. 

 

 Veliteľ M. Fajčík uviedol, že v sledovanom období bola činnosť príslušníkov st. MsP Nad 

jazerom zameraná hlavne na kontrolu verejného poriadku, čistotu, kontrolu zákazu konzumácie 

alkoholických nápojov na verejnosti, na ochranu majetku občanov a  mesta pred poškodením 

a odcudzením, na statickú dopravu a na dodržiavanie VZN mesta a mestskej časti Nad jazerom. Počas 

uvedeného obdobia príslušníci st. MsP – Nad jazerom zistili a riešili na území MČ Nad jazerom 

celkovo 1162 priestupkov, z toho na úseku proti BaPCP 433, na úseku proti verejnému poriadku 402, 

porušenie VZN 308, porušenie iných zákonov 19 krát. Na území MČ Nad jazerom sme v uvedenom 

období zistili celkovo 4 vraky, z ktorých sa doposiaľ podarilo 1 odstrániť. V evidencii máme                                  

k 6. 3. 2019 celkovo 10 neodstránených vrakov v MČ Nad jazerom v riešení. V uvedenej veci 

podotkol, že od 1.1.2015 doposiaľ bolo činnosťou st. MsP odstránených celkovo 148 vrakov z územia 

MČ Nad jazerom. Príslušníkmi stanice MsP Nad jazerom boli vykonané v MČ Nad jazerom 

preventívno – bezpečnostné akcie 26 x, z toho 19 x zameraná na kontrolu dodržiavania podmienok 

chovu psov, 6 x zameranú na dodržiavanie zákona o nefajčiaroch a 1 x zameranú na požívanie 

alkoholu mladistvými a maloletými. Celkovo v uvedenom období príslušníci stanice MsP Nad 

jazerom vykonali 849 x kontrolu plánovaných úloh v MČ Nad jazerom zameraných najmä                                 

na asociálov a neprispôsobivé osoby, ochranu majetku mesta a mestskej časti. V sledovanom období 

realizovali hliadky MsP Nad jazerom celkovo 508 oznamov na území MČ Nad jazerom. Prevažne sa 

jednalo o oznamy zamerané na zdržiavanie asociálov a bezdomovcov na verejných priestranstvách 

a ich protiprávne konanie, taktiež o oznamy zamerané sa stacionárnu dopravu, rušenie nočného kľudu 

a iného protiprávneho konania na úseku verejného poriadku. Hliadkami MsP Nad jazerom bola 

celkovo 36 x poskytnutá súčinnosť z toho: 

 

- 7 x pre ÚPSVaR  

-  kontrola osady Lubina – návšteva sociálne slabších rodín. 

- 5 x pre OOPZ Nad jazerom 

- 1 x nezúčastnená osoba, 4 x zabezpečovanie priechodu pre chodcov 

- 17 x pre MsP st. Stred 
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- Pietny akt – kladenie vencov 

- Medzinárodný maratón mieru 

- 15 x kontrola plateného parkovania a verejného poriadku v CMZ  

- 1 x pre MsP st. Sever 

-  PBA akcia zameraná na sprejerov 

- 3 x pre MÚ MČ Nad jazerom  : 

- ochrana zamestnancov MÚ MČ pri návšteve sociálne slabších rodín v osade Lubina 

- 1 x pre MMK 

- ochrana zamestnancov MMK pri návšteve sociálne slabších rodín v osade Lubina 

- 1 x pre Správu mestskej zelene 

- 1x pre Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť 

 

Celkovo bola za sledované obdobie privolaná v MČ Nad jazerom 6 x asanačná služba, či už 

k nájdených uhynutým zvieratám, alebo potulujúcim sa zvieratám, 7 x bola privolaná RZP,                                

1x Hasičský a záchranný zbor a 5 x Policajný zbor Slovenskej republiky. Ako zaujímavosti 

v sledovanom období veliteľ uviedol, že dňa 02. 10. 2018 v čase o 09:15 hod. počas hliadkovej 

činnosti na ul. Galaktická 2 /neďaleko OC Važec/ zbadala hliadka st. MsP Nad jazerom ležiacu staršiu 

pani. Na mieste bolo hliadkou zistené, že osoba mala rozbitú hlavu, z ktorej výrazne krvácala 

a sťažovala sa na bolesti. Hliadkou bola osobe poskytnutá prvá pomoc na zastavenie krvácania a cez 

OS MsP bola na miesto privolaná RZP. Následne bola osoba prevezená do UNLP na Rastislavovu 

ulicu. Dňa 30. 11. 2018 v čase o 10:45 hod. bola hliadkou vykonaná montáž TPZO                                                 

na ul. Čiernomorskej č. 1. V čase o 12:27 hod. bola OS MsP oznámená demontáž predmetného 

TPZO. Hliadka došla na miesto v čase o 12:45 hod., kde sa však už vozidlo na mieste nenachádzalo 

a TPZO bolo voľne pohodené vedľa na trávnatej ploche, takže neznámy páchateľ presne nezisteným 

spôsobom TPZO z vozidla odstránil. Pre podozrenie z TČ podľa § 321 – útok na orgán verejnej moci, 

bola vec oznámená na OR PZ v Košiciach. Dňa 27.12.2018 o 16:04 hod. bol prijatý oznam na ulicu 

Spišské nám. 4, kde v prevádzke zdravotníckych pomôcok sa nachádzal starý pán, ktorý sa nevedel 

dostať domov. Oznam opodstatnený a 93 ročného pána, ktorý bol premrznutý a bez zranení hliadka 

odprevadila domov na ulicu Polárnu. Dňa 30.12.2018 o 19:36 hod prijatý oznam, pričom bol 

nahlásený dym z bytu na 7 poschodí na ulici Azovská č.2. Oznam bol opodstatnený, na mieste v byte 

u staršej pani bolo zistené poškodenie prívodného kábla ku chladničke, ktorý prehorel - vyskratoval 

prúd a od neho sa zapálil odpadkový kôš. Požiar už bol uhasený, následne došlo k odvetraniu bytu 

a prostredníctvom domovníka privolaná poruchová služba. Dňa 15.1.2019 v čase o 00:35 hod. MsP 

Nad jazerom prevzala oznam, že na zastávke MHD leží osoba. Osoba bola zjavne pod vplyvom 

alkoholu. V čase príchodu hliadky držala v ruke nôž a vyhrážala sa samovraždou, že už nevládze 

takto žiť a že sa chce zabiť. Na výzvy hliadky MsP, aby nôž odložila nereagovala a čepeľ noža 

priložila k ľavému zápästiu k žilám. Člen hliadky MsP 651 Mgr. Ronald Mártha s osobou nadviazal 

komunikáciu a veliteľ hliadky MsP 784 Bc. Martin Uličný v nestráženú chvíľu osobe vytrhol z ruky 

nôž. Na záver prednesenia správy o činnosti  OOPZ veliteľ M. Fajčík uviedol, že je vo veci verejných 

plne k dispozícii poslancom aj občanom 24 hodín denne a verí, že nás čakajú štyri roky úspešnej 

spolupráce. Následne na to sa starostka poďakovala za spoluprácu aj za prednesenie informatívnej 

správy a vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 16. 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 12 za 12) 
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K bodu č. 5/ Správa činnosti starostky mestskej časti 

 

 Starostka následne predniesla správu o svojej činnosti od posledného zastupiteľstva. 

(Ďalej nasleduje priama reč)  „V závere roka 2018 sme pripravili pre obyvateľovej našej mestskej 

časti kultúrne podujatie s názvom Vianočné Jazero na Spišskom námestí, ktorého súčasťou boli aj 

umelci, deti, mládežníci zo základných a stredných umeleckých škôl. Následne sme pracovali na 

rozpočte mestskej časti  na rok 2019-2020-2021. Zúčastnila som sa pri príležitosti Oslobodenia Košíc 

pietneho aktu kladenia vencov pri pomníku hlavných hrdinov na Námestí Osloboditeľov. V mesiaci 

február sme pripravili pre riaditeľov školských a predškolských zariadení, neziskových občianskych 

združení pracovné stretnutie s cieľom prezentácie aktivít mestskej časti na rok 2019 a možno aj 

zapojenia týchto subjektov do aktivít mestskej časti, ich prezentácie vlastnej činnosti 

a pripravovaných podujatí. Zúčastnila som sa pracovného stretnutia s veliteľom mestskej polície 

stanice Nad jazerom pri riešení problematiky vrakov na sídliskách, asociálov, psíčkarov, čistoty 

a poriadku a zapojenie sa do projektu prevencie kriminality. Viackrát som sa zúčastnila  pracovného 

stretnutia so spoločnosťou KOSIT, či už k výkonu zimnej údržby mestskej časti, zhodnotenia stavu 

pri triedení odpadu za účasti predstaviteľov spoločnosti NATUR – PACK. Aktuálne pracujeme na 

dokumente stavu chodníkov a komunikácií, ktoré budú následne predložené správcovi komunikácií 

a tým je Mesto Košice na zaradenie do opráv. Na pozvanie prezidenta  Slovenskej republiky Andreja  

Kisku pri príležitosti organizovania samitu deviatich prezidentov, tzv. „Bukureštskej deviatky“ v 

Košiciach som sa zúčastnila kultúrneho podujatia na Malej scéne. Počas jarných prázdnin sme 

pripravili pre rodiny s deťmi prázdninovú korčuľovačku. Prvá sobota v mesiaci február patrila 

športovému podujatiu Aerobic maratón, ktorý sa konal v kultúrnom stredisku Jazero. Pri príležitosti 

podujatia, ktoré je venované ženám, ktoré sa bude konať 8.3. 2019 vás všetkých srdečne pozývam. 

V nedeľu 10.3. 2019 pripravujeme Memoriál Gálovcov. Veľká jarná sídlisková brigáda je plánovaná 

na 13.4. 2019. Jazerská kvapka krvi sa bude konať 26.4. a Dni Ukrajiny dňa 30.4. 2019. Na záver 

prednesenia správy o svojej činnosti starostka poďakovala všetkých za pozornosť. V rámci rozpravy 

nemal nikto žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 17 

 

(Hlasovanie č. 4: z prít. 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 6/Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom. 

 

 Správa bola predložená písomne. Starostka otvorila k bodu rozpravu. Nikto z prítomných nemal 

žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 18. 

 

 (Hlasovanie č. 5: z prít. 12 za 12) 
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K bodu č.7/ Správa o výsledkoch kontroly 

 

 Správa bola predložená písomne. Nikto z prítomných nemal žiadne dotazy ani pripomienky. 

Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 19. 

 

 (Hlasovanie č. 6: z prít. 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 8/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2018 

 

    Materiál bol predložený písomne a bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti. 

 
V súlade s uznesením č. 185 z XIX. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice - Nad jazerom zo dňa 14. decembra 2017, ktorým miestne zastupiteľstvo poverilo 

starostku mestskej časti vykonať zmeny  v bežnom rozpočte na rok 2018 rozpočtovými opatreniami, 

ktoré boli predložené v písomnej podobe. Obsahom je informácia o vykonaných rozpočtových 

opatreniach č. 16 – 20 schválených starostkou mestskej časti dňa 28. 11. 2018 a 17. 12. 2018.  

 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne poprosila návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 20. 

 

 (Hlasovanie č. 7:  prít. 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 9/Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2019 

a na roky 2020 – 2021 

 

Materiál bol predložený písomne, bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli, bol prerokovaný v jednotlivých komisiách a na miestnej rade. Starostka uviedla, že 

programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na roky 2019 – 2021 je základným 

nástrojom finančného hospodárenia mestskej časti. Je zostavený na obdobie troch rozpočtových 

rokov, pričom záväznými ukazovateľmi rozpočtu sú iba rozpočtované príjmy a rozpočtované 

výdavky rozpočtového roku 2019. Ďalej uviedla, že medzi najdôležitejšie aktivity mestskej časti 

v roku 2019 budú: 

 

1. Čistota a poriadok, spracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie polopodzemných 

kontajnerovísk 

2. Nákup mobiliáru – najmä parkových košov a lavičiek 

3. Rozšírenie kamerového systému, kde sa mestská časť zapojila do prevencie kriminality 

4. Spracovanie projektovej dokumentácie na zmenu dopravného značenia v mestskej časti 

5. Revitalizácia ihriska na ulici Baltická, oplotenie ihriska na ulici Azovská, oprava 

viacúčelového ihriska na Pláži 

6. Vybudovanie verejného osvetlenia chodníka popri rieke Hornád, príprava projektovej 

dokumentácie na verejné osvetlenie chodníka Jenisejská popri Myslavskom potoku. Starostka 

doplnila, že úsek od Baltickej po mestskú časť Krásna bude celý osvetlený. 

7. Spracovanie štúdie rekonštrukcie obchodného centra Čingov 

8. Spracovanie urbanisticko - architektonickej štúdie rekreačnej lokality Jazero 

9. Spolupráca s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení  problému siníc 

v jazere 

10.  Formou poskytnutia dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v mestskej časti  
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11.  Podpora činnosti Denného centra pre seniorov 

12.  Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov 

13.  Poskytovanie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi  

14.  Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov formou rôznych druhov programov 

v spolupráci s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

15.  Realizácia kultúrno - spoločenských a športových aktivít v mestskej časti 

16.  Elektronizácia mestskej časti 

17.  Analýza stavu a návrh riešení  ihrísk, komunikácií, parkovacích miest a kontajnerovísk 

v mestskej časti. 

 

Starostka uviedla, že bežné príjmy programového rozpočtu  na rok 2019 sú rozpočtované v sume 

1 369 211 € a sú vyššie o  sumu  78 495 €  ako  schválený rozpočet  na rok 2018. Dôvodom  je  najmä 

vyšší objem podielových daní od mesta Košice. Kapitálové  príjmy na rok 2019 sú rozpočtované v 

sume 33 300 € a sú tvorené z transferu od mesta Košice spolu v sume 20 000 €, ktoré budú  použité 

na čiastočné financovanie  investičnej aktivity: Verejné osvetlenie chodníka popri rieke Hornád a 

z transferu zo štátneho rozpočtu – z Ministerstva vnútra SR v sume 13 300 € na kamerový systém – 

nákup a inštaláciu  2 ks kamier. Bude sa jednať o doplnenie kamier na Baltickej a Levočskej ulici. 

Príjmové finančné operácie v celkovej čiastke 57 975 € predstavujú prevod z fondu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja  na kapitálové výdavky – spolufinancovanie investičných aktivít  v sume                          

93 300 €. Stav finančných prostriedkov na účtoch a v pokladni MČ k 31. 12. 2018 bol 216 983 €. 

Predpokladaný stav peňažných fondov na účtoch mestskej časti k 31. 12. 2019 bude na úrovni od 159 

008 €  do 172 215 €, podľa skutočne dosiahnutého prebytku hospodárenia z bežného rozpočtu. Bežné 

výdavky programového rozpočtu vo výške 1 353 979 € zabezpečujú plnenie základných 

samosprávnych úloh Mestskej časti Košice – Nad jazerom. Sú o sumu 76 910 € vyššie ako rozpočet 

roka 2018. Následne starostka zhrnula plánované kapitálové výdavky. Mestská časť navrhuje v roku 

2019 nasledujúce investičné projekty:  

 

 

1. 

Projektová dokumentácia - 

Verejné osvetlenie chodníka 

Jenisejská popri Myslavskom 

potoku 

 

 

1 000 €  

 

2. 

Projektová dokumentácia - 

Zmena dopravného značenia 

mestskej časti 

 

 

  600 € 

3. Projektová dokumentácia – 

Kontajneroviská 

 

 

     1 300 € 

 

4. 

Urbanisticko - architektonická 

štúdia rekreačnej lokality Jazero 

 

 

5 000 € 

 

5. 

Štúdia stavby - Rekonštrukcia 

obchodného centra Čingov  

 

 

7 000 € 

 

6. 

Rekonštrukcia časti stropu  

a elektroinštalácie v OC Branisko 

 

       5000 € 

 

7. 

Verejné osvetlenie chodníka popri  

rieke Hornád 

 

   29 500 € 
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8. 

 

Revitalizácia ihriska na ulici 

Baltická poskytnutím dotácie pre 

Správu mestskej zelene 

 

 

20 000 € 

 

9. 

Oplotenie ihriska na ulici  Azovská 

poskytnutím dotácie pre Správu 

mestskej zelene 

 

 

2 200 € 

10.  Rozšírenie kamerového systému 

 

20 000 € 

11. Mobilné oplotenie 1 700  € 

 

Starostka zhrnula, že spolu kapitálové výdavky predstavujú sumu 93 300 €. Plánované investície sú 

financované zo zdrojov mesta Košice v sume 20 000 €, zo štátneho rozpočtu v sume 13 300 €  a 

z vlastných zdrojov v sume 60 000 €, z toho v sume 57 975 € z fondu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja a v sume 2 025 € z príjmov bežného rozpočtu. Bežný rozpočet programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2019 je v súlade so zákonom zostavený ako prebytkový 

vo výške 15 232 €. Starostka na záver ešte dodala, že ako starostka má poverenie a môže vykonať 

zmeny v rozpočte v maximálnej výške 20 %. Následne otvorila starostka k tomuto bodu rozpravu. 

V rámci rozpravy sa o slovo prihlásila poslankyňa p. S. Hricková, ktorá sa vyjadrila k programu 7. – 

sociálne služby, ku ktorému mala pripomienku, že rozpočet nebol prerokovaný v sociálnej komisii, 

tak ako bol v ostatných komisiách. Vyjadrila sa, že do podprogramu 7.4. nepatrí „Uvítanie detí do 

života“ a malo by sa podľa jej názoru táto aktivita presunúť do programu, ktorý sa zaoberá kultúrnymi 

a športovými aktivitami. Starostka odpovedala, že s presunom nesúhlasí, nakoľko podľa zistení, aj 

v iných mestských častiach je táto aktivita uvedená v danom programe, čo potvrdila aj vedúca 

oddelenia vnútornej správy Mgr. I. Krausová, ktorá má túto aktivitu na starosti. Povedala, že sa jedná 

o aktivitu, ktorá je zaradená správne. V rámci rozpravy sa prihlásila o slovo aj Ing. M. Majtánová 

vedúca ekonomického oddelenia, ktorá dodala, že štruktúru rozpočtu si tvorí každá mestská časť 

sama. Ďalšia v poradí sa v rámci rozpravy prihlásila o slovo poslankyňa  A. Jenčová, ktorá povedala, 

že príjem z Mesta Košice v rámci podielových daní oproti rokom 2011 - 2014 je vyšší o 270 000 € 

a nerozumie, prečo samospráva nemá finančné prostriedky na výstavbu ďalších parkovísk. Ďalej 

povedala, že keď si dovolila kritizovať túto skutočnosť, nejaký „profil“ s menom Tomáš Varga na 

sociálnych sieťach uverejnil fotografiu, na ktorej sa zabáva. Týmto povedala, že oznamuje verejne, 

že takýmito „srandami“ ju nikto nezastaví a každý sa niekedy niekde zabával a nikoho nenapadlo 

použiť dané záznamy proti nemu a že je jej jasné z „akej dieľne“ dané príspevky pochádzajú. Myslí 

si, že akonáhle si niekto dovolí niečo kritizovať bude umlčaný a že nevie, či jej potom „vybuchne 

auto“. Starostka sa jej na to opýtala, ako to súvisí s rozpočtom mestskej časti. Ďalej poslankyňa                        

A. Jenčová pokračovala, aby sa v rámci rozpočtu „našli“ finančné prostriedky na výstavbu ďalších 

parkovacích miest a dala návrh na zmenu rozpočtu. Vyjadrila sa ako prvé k programu 1, prvok 1.3.3. 

- rozšírenie kamerového systému, že nerozumie, prečo dve kamery majú stáť mestskú časť sumu 

20 000 €, keď kvalitné policajné kamery stoja cca 4 500 €, ktoré sa používajú aj na hraniciach,                         

alebo bežné mestské kamery stoja 2 500 €. Podotkla, že suma 20 000 € je podľa nej neadekvátna 

k zaobstaraniu dvoch kamier. Dodala, že v tomto programe navrhuje znížiť rozpočtovanú sumu 

o mínus 7 000 €. V programe 2, prvku 2.1.1 údržba komunikácií – navrhuje navýšiť sumu                            

o plus 1 300 €, nakoľko uviedla, že chodník pri OC Čingov pri kvetinárstve je v dezolátnom stave 

a niekoľkokrát už na tomto mieste vozíčkári spadli. V programe 5 – Kultúrne služby, poslankyňa 

navrhla sumu znížiť o mínus 8 000 €, nakoľko suma 38 000 € je podľa názoru poslankyne 

neadekvátna. Vyjadrila sa, že keď v minulosti postačila mestskej časti suma 24 000 € na akcie, tak 

suma 30 000 € určite vystačí tiež. K programu 6, prvok 6.2.1. – „štúdia“ sa poslankyňa vyjadrila,              
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že ja jedná v podstate o „omaľovánky“ a že pán poslanec J. Skonc a pani poslankyňa R. Lenártová 

vedia, že existuje projekt bazénov, kde nákres vytvorili študenti za 100 -200 €. V tejto položke 

navrhuje sumu znížiť o mínus 5 000 €. Pri prvku 6.1.4 - služby navrhla sumu znížiť o mínus 2 000 € 

a pri prvku 6.1.5. poistné navrhla sumu znížiť o 800 €. Pri programe 7, podprogram 7.1. – Denné 

centrum – navrhla sumu znížiť o 1 500 €. Dodala, že keď v roku 2014 postačovala suma 6 300 € tak 

nerozumie položke 7 200 € a podotkla, že sa jedná len o položku a celková suma 11 170 € si myslí, 

že je neadekvátna a jedná sa o dvojnásobný nárast oproti minulosti. Ďalej dodala, že určite seniori 

o žiadne podujatie neprídu ani pri zmenenej sume. V programe 8, podprogram 8.1 – časopis Jazerčan 

–  navrhla sumu znížiť o mínus 2 500 €. Povedala, že časopis má slúžiť ako informačný a nie je to 

módny časopis, tak nie je potrebné, aby obsahoval toľko strán a fotografíí. Uviedla, že dvadsať strán 

kvartálne by postačovalo. Pri programe 9, podprogram 9.5 – Marketing – v tejto položke navrhla 

sumu znížiť o mínus 2 000 €. Povedala, že mestská časť nie je obchodný podnik a má časopis 

Jazerčan a propagácia jej aj na internete. V programe 10, prvok 10.2.6. – všeobecné služby, navrhla 

sumu znížiť o mínus 1 000 € a v prvku 10.2. 8 – Štúdia sumu navrhla znížiť o 4 000 €, keďže sa 

nejedná o extra zmenu vizualizácie. V podprograme 10.3 – Informačný systém MČ – v tomto 

podprograme p. poslankyňa navrhla sumu znížiť o 3 500 €, nakoľko sa vyjadrila, že nie všetci 

zamestnanci úradu potrebujú najlepšie počítačové vybavenie a v posledných rokoch bolo nakúpených 

25 počítačov. Dodala otázku, či nie je update programu Windows 10 zdarma. Starostka jej 

odpovedala, že zdarma nie je a nemôže mestská časť „kradnúť“ programy. V programe 11, prvok 

11.1.8. Služby, uviedla, že oproti rokom 2013 – 2014 bol nárast o 20 000 €, takže keď bude suma 

znížená o 2 000 €, ktoré navrhuje odobrať tam chýbať nebude. Na záver dodala, že tým pádom ostane 

39 300 €. V programe 2, prvok 6.2.3. tu navrhla p. poslankyňa plus 3 000 € na projektovú 

dokumentáciu na uliciach Ladožská, Važecká, Nám. Kozmonautov a Raketová ulica. Sumu 1 300 € 

keďže navrhla použiť na opravu chodníka pri kvetinárstve pri Čingove, ostala suma 35 000 €,                         

ktorú navrhla použiť na výstavbu parkovísk na uliciach Važecká.  Keď p. poslankyňa Jenčová 

ukončila svoje pripomienky, odpovedala jej starostka. Starostka povedala p. poslankyni Jenčovej,                  

že zrejme chýbala na komisiách, alebo ak nie, nechápe, prečo tam nepovedala svoje pripomienky 

k rozpočtu. Povedala, že keďže bola p. Jenčová starostkou osem rokov, určite vie, aké sú postupy. 

Starostka ďalej uviedla, že bola uskutočnená rozsiahla komisia výstavby, ktorej predsedom                                

je p. Borovský. Komisie sa zúčastnil aj veliteľ MsP a aj pracovníci zo správy Mestskej zelene, kde sa 

konkrétne riešili parkoviská mestskej časti aj plán z hľadiska budúcnosti, čo bude mestská časť riešiť 

a ako to bude riešiť. Povedala, keďže si prečítala rozpočet, v tomto roku sa pripravuje rozsiahla 

analýza stavu, čiže koľko máme parkovacích plôch a kde z hľadiska budúcnosti môžeme parkovacie 

miesta postaviť. Vysvetlila, že nie každé miesto je vhodné na stavbu parkovacích miest z hľadiska 

zelene a taktiež z hľadiska množstva sietí. Povedala, že tohto roku bude rozsiahly strategický 

dokument, kde sa reálne budú môcť nové parkovacie miesta vybudovať. Mestská časť ma vytipovanú 

plochu, ktorá bola konzultovaná v komisii. Je tam návrh na projektovú dokumentáciu na veľké 

parkovisko na Ladožskej ulici. Dodala, že v tomto volebnom období sa plánuje vybudovať veľké 

parkovisko na danej Ladožskej ulici a pribudne tam cca 70 parkovacích miest. Starostka ešte dodala, 

že si treba uvedomiť, že výstavba parkovacích miest patrí k najväčším investičným aktivitám 

v mestskej časti a nemôžeme stavať len parkovacie miesta, keďže mestská časť investuje do rôznych 

činností. V minulom období mestská časť postavila parkoviská na Raketovej ulici pri ZŠ Družicová, 

pribudlo ďalšie parkovisko aj na Levočskej ulici. Plánuje sa aj ďalšia výstavba parkovísk, ale musí 

byť vypracovaný strategický dokument. Dodala, že výrok, že mestská časť nechce postaviť nové 

parkovacie miesta preto považuje zo strany p. poslankyne Jenčovej za zavádzajúce. Ďalej starostka 

povedala, že k nejakým útokom od p. Jenčovej sa vyjadrovať nebude, jej je jedno, či sa niekde 

zabávala, alebo tancovala, ale vyslovene si vyprosuje útoky na svoju osobu na internete, na sociálnych 

sieťach, alebo kdekoľvek. Povedala, že môže spomenúť aj leták, ktorý sa distribuoval v čase volieb, 

už takmer počas moratória, kde bolo vymyslené, že je súčasťou mafie. Starostka ďalej uviedla,                      

že chodník pri kvetinárstve pri Urale nie je majetkom mestskej časti, ale patrí pod Mesto Košice a je  

neprípustné investovať do cudzieho majetku a chodníky mestskej časti bude opravovať Mesto 

Košice, tak ako v predchádzajúcom období sa podarilo opraviť takmer 11 km chodníkov a bol k tomu 

rozsiahly dokument a aj v tomto období sa materiál posielal na Mesto Košice. Na základe rokovania 
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sa vyberú prioritné chodníky, aby sa počas štyroch rokov urobila súvislá oprava. K ďalšej 

pripomienke ku kamerám sa starostka vyjadrila, že cena kamier je v súlade s platnou legislatívou, čo 

môže mestská časť inštalovať. Starostka vysvetlila, že parametre sú dané na základe mestskej polície 

Mesta Košice a do toho mestská časť nezasahuje. K časti „štúdia“ sa starostka vyjadrila, že Štúdia je 

podkladom pre projektovú dokumentáciu a mestská časť musí efektívne hospodáriť s finančnými 

prostriedkami. Nemôže mrhať financie na rozsiahle projektové dokumentácie, keď nebudeme 

schopní zrekonštruovať OC Čingov. Vyjadrila sa, že mestská časť má ambície ísť do kompletnej 

rekonštrukcie OC Čingov. Mestská časť môže čerpať úverové prostriedky len v obmedzenom 

množstve. Pri projektovej dokumentácii musí byť vždy štúdia, starostka sa vyjadrila, že nemôže 

mestská časť vynaložiť 60 000 €, ktoré by mohli „skončiť v koši“ lebo by sa rekonštrukcia nemohla 

zrealizovať. Starostka doplnila, že tieto aktivity sú vždy v súčinnosti s útvarom hlavného architekta, 

čiže vždy po porade s odborníkmi, ktorí sa v danej oblasti vyznajú. Taktiež štúdia rekreačnej lokality 

bude v spolupráci s útvarom hlavného architekta. Je potrebná úprava pobrežia, sú potrebné 

športoviská. Takúto štúdiu je potrebné urobiť na aktuálne pomery, aby sa mestská časť mohla 

uchádzať o externé zdroje. Budú predkladané návrhy a víťazný projekt získa externé zdroje potrebné 

na realizáciu. Ďalej sa vyjadrila k bazénom, ktoré chcela p. Jenčová realizovať. Starostka povedala, 

že mestská časť minula 12 000 €  na projektovú dokumentáciu, bez toho, aby existovala ekonomická 

analýza uskutočniteľnosti projektu a tým pádom to bola premrhaná investícia a financie mestskej 

časti. Ďalej starostka dodala, že žiadna mestská časť neprevádzkuje bazény, veď len jeden utopený 

človek v bazéne na ČH kúpalisku, stál TEHO takmer 27 000 €, odkiaľ by mestská časť vzala financie, 

keby sa vyskytli takéto skutočnosti. Povedala, že vstup do rekreačnej lokality je zdarma a kým bude 

starostkou aj bude zdarma. Ďalej sa starostka vyjadrila k Dennému centru. Povedala, že spoločne 

s poslancami v minulom období prešlo kompletnou rekonštrukciou a bolo prerobené na moderné. 

Spomenula, že počas obdobia, kedy úradovala p. Jenčová, Transaprency international hodnotila našu 

mestskú časť nie veľmi dobre. Bola približne až na 100-om mieste a po štyroch rokoch počas 

úradovania súčasnej starostky sa mestská časť stala skokanom roka a posunula sa o 70 miest 

v rebríčku, čo sa podarilo spoločnými silami v spolupráci s poslancami a zamestnancami miestneho 

úradu. Povedala, že je nevyhnutné mať sotwéry a hardwéry v poriadku a všetko legálne. Má správu 

v akom stave bol softwér, hardwér a antivírusové programy, ktoré chýbali. Podotkla, že mestská časť 

nikdy nebude sťahovať nelegálne programy, lebo z toho sú pokuty. Počas návrhu úpravy rozpočtu sa 

p. Jenčová ešte opýtala, či je nevyhnutné sa stať členom ZMOS. Starostka odpovedala, že v ZMOSE 

je 95% samospráv a je ambíciou mestskej časti byť súčasťou ZMOSU (združenie miest a obcí 

Slovenska) a plynú z toho rôzne benefity, ako napr. mestská časť sa môžeme zúčastňovať rôznych 

školení a vzdelávania. K časopisu Jazerčan sa vyjadrila, že priestor v ňom dostávajú všetci, mal by 

ostať v rovnakej verzii a starostka povedala, že chce zachovať tradíciu čítania v dnešnej dobe, ale 

zároveň sa nebráni vylepšeniam. Jazerčan sa posiela aj do zahraničia a starostka povedala, že 

v kancelárii starostu sú desiatky ďakovných listov, ktoré sú k dispozícii na prečítanie. Ďalej sa 

vyjadrila k tomu, ako p. Jenčová hovorila, že jej postačovalo aj menej finančných prostriedkov, tu 

starostka podotkla, že netvrdí, že nič vo svojom volebnom období p. A. Jenčová neurobila, ale že p. 

Jenčová nespomenula jej nadštandartné odmeny vo výške 8 000 €. Vyjadrila sa, že keby mohla ešte 

viac by prispela na Denné centrum seniorom. Hovorila, že nikdy na žiadnom fóre nespomínala 

v akom stave bola registratúra v období, keď bola p. Jenčová starostkou, a bol potrebný rok, aby sa 

dala do poriadku. Vyjadrila sa aj k tomu, že začiatkom roka 2015 sa našlo nahrávacie zariadenie 

v Dennom centre a nikto sa nevyjadril, že by o tom niečo vedel. V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil 

p. poslanec B. Berberich, ktorý sa chcel vyjadriť k štúdii uskutočniteľnosti, že naozaj keď má mestská 

časť ísť do veľkej investície, štúdia uskutočniteľnosti je nevyhnutná a nemôže sa ísť do veľkej 

projektovej dokumentácie, ktorá je finančne náročná a projekt nemusí byť uskutočniteľný. Ďalej sa 

vyjadril, že vždy bola dobrá spolupráca s poslancami a starostkou a na zastupiteľstve sa vždy 

prejednávalo už to, čo bolo vykonzultované a dohodnuté v jednotlivých komisiách pred 

zastupiteľstvom. Nie je možné predložiť na zastupiteľstve desať pozmeňujúcich návrhov. Vyjadril 

sa, že nevie či to má všetko p. A. Jenčová overené, či sa budú dať navrhované zmeny uskutočniť. 

Poprosil p. Jenčovú, že ak naozaj chcú spoločne spolupracovať bolo by vhodné, keby svoje návrhy 

konzultovala na komisiách, lebo materiály už v tom čase mala. Návrhy sa dajú odkonzultovať do času 
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zastupiteľstva kedykoľvek. V rámci rozpravy sa prihlásila tiež o slovo p.  L. Kleinová, ktorá 

povedala, že vlastne p. B.  Berberich už povedal, čo chcela aj ona, ale ešte sa chcela vyjadriť k p. 

Hrickovej, že kedykoľvek bude chcieť niečo prejednať vždy sa môže obrátiť na pani starostku, alebo 

zástupcu, či predsedov komisií, pretože „dvere sú vždy otvorené“.  Na záver dodala, že počas 

uplynulých štyroch rokov, boli zastupiteľstvá v primeranej časovej dĺžke a všetky potrebné návrhy 

a pripomienky, ktoré boli dôležité boli prejednávané v komisiách pred zastupiteľstvom. Ďalší 

v poradí sa prihlásil o slovo p. poslanec Schwarcz, ktorý tiež uviedol, že takéto veľké návrhy sa majú 

prejednať pred zastupiteľstvom a nie je možné len tak zmeniť 10 položiek, pretože to môže byť 

nebezpečné pre rozpočet bez vstupných informácií a bez prejednaní v príslušných komisiách. 

Zároveň podotkol, že sa nebráni, aby rezervy boli nižšie, ale musí to byť prejednané skôr. Starostka 

následne ešte doplnila informáciu, keď p. Jenčová povedala, že projekt na bazény stál 100 €, že určite 

toľko nestál, lebo celý projekt bol takmer 12 000 € a je k tomu aj dokumentácia. Ďalší  v poradí sa 

o slovo prihlásil p. poslanec Frnčo, ktorý vyjadril súhlas s ostatnými poslancami, ktorí mali dotazy 

v rámci rozpravy. Doplnil, že p. Jenčová bola na finančnej komisii tiež a nepovedala nič, len na záver 

podotkla, že sa jej niečo v rozpočte nepáči. Tiež povedal, že možno by niektoré jej návrhy aj podporil, 

ale naozaj nemôže prísť na zastupiteľstvo a „len tak“ vyťahovať rôzne čísla a meniť rozpočet a nie je 

možné to teraz  prepočítavať a tým pádom nemôže sa k tomu teraz vyjadriť. Ďalej sa vyjadril ku 

kamerám, že  cenu prezisťoval aj s p. poslancom  J. Skoncom a ich cena je približne ako uvedená. 

Ozval sa ešte poslanec R. Schwarcz, ktorý povedal, že mestské časti zvyknú mať rovnaký štandard 

pri zaobstarávaní kamier. Starostka odpovedala, že je to tak a štandardy každému určuje Mesto 

Košice. Následne sa o slovo prihlásila p. A. Jenčová, ktorá povedala, že parkoviská mestská časť 

potrebuje a nie je potrebná analýza. Vyjadrila sa aj k chodníkom, že tie sa dajú vybaviť, nakoľko sa 

postavili počas jej obdobia úradovania chodníky za 70 000 € a urobil to Kaufland a išlo to do majetku 

mestskej časti. Poslankyňa A. Jenčová sa vyjadrila taktiež k situácii pred voľbami. Povedala, že 

žiadne falošné profily proti starostke nezakladala, a keď vystupuje tak pod svojim pravým profilom, 

a keď kritizuje tak vecne. K otázke prečo nevyužila finančnú komisiu k predloženiu návrhov, 

povedala, že využila právo poslankyne predkladať návrhy na zastupiteľstve, a keď p. Kleinová nemá 

problém s akýmkoľvek vybavením na úrade, tak v jej situácii je to iné, lebo bola na miestnom úrade  

vybavená vo vestibule. Uviedla, že na Magistráte majú všetci poslanci karty, s ktorými sa dostanú na 

akékoľvek oddelenie. Starostka jej odpovedala, že na Magistráte to takto už nefunguje. Ďalej sa p. A. 

Jenčová vyjadrila k téme bazény -  nákres od študentov stál  100 € a potom sa urobila projektová 

dokumentácia, ale stále ostalo na účte mestskej časti 300 000 € a financie sa na úrade nemíňali. 

K téme odmien 8 000 € povedala, že to boli odmeny po dvoch rokoch jej funkcie na úrade a predtým 

dva roky mala  základný plat bez odmien. K odpočúvaciemu zariadeniu sa vyjadrila, že nikdy nikoho 

neodpočúvala a ani nenahrávala, boli tam dve poplašné zariadenia, o ktorých vie a tie slúžili na 

ochranu  majetku. Vyjadrila sa, že je už na poslancoch ako sa k danej veci postavia, ale sumy, ktoré 

navrhla v rozpočte sú overiteľné. Povedala, že niektoré údaje už na stránke mestskej časti nie sú a má 

pocit, že mestská časť existuje len od roku 2014 a staré veci tam už nie sú. Následne starostka 

odpovedala, že staré veci nezmizli a sú na stránke, technik v prípade potreby ich vie p. Jenčovej 

ukázať. Vysvetlila, že paralelne dve stránky nemôžu existovať, lebo to bolo v minulosti zmätočné 

a neodporučila to ani Transparency International. Starostka sa ďalej vyjadrila k nájdenému 

nahrávaciemu zariadeniu, povedala, že z nájdenia sú záznamy, boli výpovede zamestnancov 

z oddelenia výstavby a rada predloží na komisii Výstavby z toho celú dokumentáciu. Následne sa 

starostka vyjadrila, že projektová dokumentácia p. Jenčovej ukázala, že výstavba bazénov by stála 

500 000 € a v mestskej časti nikdy nebola finančná analýza, koľko by mestskú časť prevádzkovanie 

bazénov stálo a aký by to malo dopad na celkový rozpočet. Vyjadrila sa, že nemôžeme mestskú časť 

dohnať do nútenej správy, alebo ohroziť chod mestskej časti a ani mestská časť Juh neprevádzkuje 

v súčasnosti bazény, ale prenecháva to spoločnosti TEHO. Do rozpravy sa ešte prihlásila poslankyňa 

S. Hricková, ktorá povedala, že keď bude nejaký materiál na prejednanie rada by ho prejednávala 

v sociálnych komisiách a nie v iných, ak sa to týka sociálnej oblasti. Ďalej povedala, že by chcela, 

aby sa téma volieb už uzavrela a vyzvala prítomných kolegov, aby na seba vzájomne neútočili, a že 

všetci sú tu pre obyvateľov mestskej časti. Cíti, že ako poslanci sú rozdelení na tábory. Vyjadrila sa 

aj k pozmeňujúcim návrhom poslankyne A. Jenčovej a povedala, že má právo ako poslankyňa 
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predložiť svoje návrhy na zastupiteľstve a súhlasí s p. Jenčovou v bode o Marketingu aj v tom, že by 

sa dali niektoré výdavky znížiť, lebo akcií sa zúčastňuje pätina obyvateľstva a aj tak ľuďom záleží 

viac na tom, aby pri príchode z práce domov mali kde zaparkovať. Povedala, že chce jednať 

v pracovnej a nie osobnej rovine. Starostka povedala, že nie je možné aby mala jedna domácnosť 

k dispozícii 2 až 5 parkovacích miest, a keď sa bude realizovať veľká investičná činnosť ako výstavba 

parkoviska na Ladožskej ulici, môže sa stať, že nič iné sa v danom období už nebude môcť realizovať. 

Starostka sa vyjadrila aj ku tzv. „táborom“ medzi poslancami a povedala, že za štyri roky jej 

pôsobenia bola veľmi dobrá pracovná atmosféra a nikto sa nedelil na žiadne skupiny, hoci sú poslanci 

z rôznych strán, alebo nezávislí. Vyjadrila sa, že to bol to jeden dobrý kvalitný tím ľudí, ktorí si 

rozumeli. Starostka povedala p. S. Hrickovej, že vytvorila na messengeri skupinu, kde komunikuje 

s poslancami a je im stále ako starostka k dispozícii a poslanci od nej dostávali pracovné „zvodky“, 

aby vedeli informovať ďalších občanov. Do rozpravy sa na záver ešte prihlásila p. a. Jenčová, ktorá 

povedala k téme štúdie uskutočniteľnosti, že netvrdí, že nie je potrebná, ale sa dá urobiť aj lacnejšie. 

Ešte povedala, že počas jej obdobia sa vyberalo vstupné v rekreačnej oblasti Jazero nie kvôli 

„biznisu“ , ale kvôli asociálom a neprispôsobivým, ktorí znepríjemňovali pobyt štandardným ľuďom 

na Jazere. Následne sa starostka poďakovala a uzatvorila rozpravu a odovzdala slovo návrhovej 

komisii, aby predniesla návrh uznesenia. 

 

Návrh poslankyne A. Jenčovej - Programový rozpočet mestskej časti Košice – nad Jazerom na 

roky 2019 – 2021 upraviť v návrhu rozpočtu na rok 2019 -  Uznesenie č. 21. 
 

Starostka ešte doplnila, že čo sa týka Važeckej ulice, celá plocha, na ktorej sú reklamné billboardy je 

súčasťou projektu dopravy, ktorá sa bude riešiť, pretože tu má byť odstavisko pre autobusy pri riešení 

Slaneckej cesty a bude tam prestupný terminál, čiže je to súčasťou už rozpracovaného projektu a preto 

je nevyhnutná analýza parkovacích miest. Následne starostka vyzvala poslancov aby hlasovali 

o tomto pozmeňujúcom návrhu poslankyne A. Jenčovej. 

 

  (Hlasovanie č. 8: z prítomných 12 za 2) proti 8, zdržali sa: 2  

 

Keďže pozmeňujúci návrh nebol poslancami schválený, starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby 

predniesla pôvodný návrh na uznesenie – uznesenie č. 22 

 

 (Hlasovanie č. 10: z prítomných 12 za 10, zdržali sa:2) /hlasovanie 9 bolo zmätočné, preto 

sa pokračovalo hlasovaním č. 10/ 

 

 

K bodu č. 10/ Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Košice – Nad jazerom na 

rok 2018 

 

Starostka uviedla, že materiál bol predložený písomne, bol prerokovaný v Komisii finančnej; 

Komisii sociálno-zdravotnej, Komisii výstavby, verejného poriadku a životného prostredia a zároveň 

v miestnej rade. Mestská časť Košice – Nad jazerom Všeobecne záväzným nariadením č. 44 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti upravuje poskytovanie dotácií z rozpočtu mestskej 

časti. Pod pojmom "dotácia" sa rozumie nenávratný finančný príspevok poskytnutý z rozpočtu 

mestskej časti na účel vymedzený v predmetnom VZN a za podmienok v ňom stanovených. Do 

termínu predkladania žiadostí, t.j. do 31. 01. 2019  bolo na Miestny úrad Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom doručených celkovo 24 žiadosti o poskytnutie dotácie. Zároveň všetky žiadosti o poskytnutie 

dotácie sú podrobne rozpísané v dôvodovej správe spolu s tabuľkou. Starostka doplnila, že je 

ambíciou mestskej časti podporovať verejnoprospešné aktivity v mestskej časti. Upresnila, že sa bude 

hlasovať o každej dotácií zvlášť a na záver návrhová komisia prednesenie „am blok“ uznesenie ako 

celku o ktorom sa zahlasuje. Starostka následne začala menovať subjekty, ktorým bude dotácia 
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poskytnutá: /predtým sa ešte prihlásil o slovo poslanec Schwarcz, ktorý zastupiteľstvu oznámil, že sa 

nachádza v konflikte záujmov pri bode č. 17 – destská organizácia FRIGO, kde je štatutárnym 

orgánom/ 

 

1. Základná škola Jozefa Urbana, Jenisejská 22, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 263 101, 

rozpočtová organizácia 

– na akciu/projekt „Olympijské hry Jenisejskej“  

 

Stručná charakteristika: je to športové podujatie pre žiakov školy a ich rodičov, v ktorom si deti 

navzájom s rodičmi zasúťažia v klasických aj netradičných hrách. Komisia sociálno – zdravotná 

a ostatné komisie ako komisia finančná, komisia výstavby, verejného poriadku a životného prostredia 

odporučila sumu 300 €. 

 (hlasovanie č. 11: z prítomných 12 za 12) 

 

2. Rodičovské združenie pri MŠ Azovská 1, Košice, 040 12 Košice – Nad Jazerom na projekt 

„Dopravná olympiáda“ komisia sociálno – zdravotná a ostatné komisie spolu s miestnou radou 

odporučili sumu 250 €. 

 (hlasovanie č.12: z prítomných 12 za 12) 

 

3. G mini Dance team, Sputniková 7, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 42323762 na projekt 

„Jackson Show 2019“ Požadovaná suma je 1500 €. Mestská časť im vie poskytnúť sumu 600 €. 

 (hlasovanie č. 13: z prítomných 12 za 12) 

 

4. Verejná knižnica Jána Bocatia, Hlavná 48, 040 01 Košice – Staré mesto, IČO: 31297 838, ma 

projekt „Knižnica – moja brána do sveta kníh“. Jednotlivé komisie a miestna rada odporučili 

poskytnúť sumu 200 €. 

 (hlasovanie č.14: z prítomných 12 za 12) 

 

 

5. Súkromné centrum voľného času, Galaktická 9, 040 12 Košice na akciu „Turnaj vo vybíjanej“ 

a Turnaj v prehadzovanej“, mestská časť im vie poskytnúť sumu 250 €. 

 (hlasovanie č.15: z prítomných 12 za 12) 

 

6. Loďka nádeje, Južná trieda 83, 040 01 Košice – Juh, IČO: 42 328 373, na projekt „Klub 

štvorlístok“ realizovať to budú v mesiacoch  marec 2019 až december 2019 vo Výmenníku Važecká. 

Odporúčaná suma je 500 €. 

 (hlasovanie č. 16: z prítomných 12 za 12 ) 

 

7. Základná škola Bukovecká 17, Košice, Bukovecká 17, 040 12 Košice – Nad jazerom,                            

IČO: 31263151, účel použitia dotácie bude na fitness stroj. Mestská časť im vie poskytnúť sumu                   

300 €. 

 (hlasovanie č. 17: z prítomných 12 za 12) 

 

8. Občianske združenie ANGEL DANCE SCHOOL, Rovníková 1456/5, 040 12 Košice – Nad 

jazerom, IČO: 50 940 210 na priebežnú činnosť združenia – tanečnej školy. Mestská čas´t im vie 

poskytnúť sumu 500 €. 

 (hlasovanie č. 18: z prítomných 12 za 12) 
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9. Tanečný klub „U nás ožiješ“, Galaktická 5, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 965 954 na 

akciu „Roztancujme celé Jazero“  Jednotlivé komisie a miestna rada vie poskytnúť sumu 300 €. 

 (hlasovanie č. 19: z prítomných 12 za 12) 

 

10. DOBRÁ ŠKOLA n.o., Dneperská 1, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 257 267 na projekt 

„Keď deti žijú zdravo“, je popísaná stručná charakteristika aj účel použitia dotácie. Jednotlivé 

komisie a miestna rada vie poskytnúť sumu 300 €. 

 (hlasovanie č. 20: z prítomných 12 za 12) 

 

11. Špeciálna základná škola, Rovníková 11, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 263 178 na 

projekt: „Počítač – môj kamarát 2019“ a „rozprávkové Jazero 2019“ Jednotlivé komisie a miestna 

rada odporučila sumu 300 €. 

 (hlasovanie č: 21: z prítomných 12 za 12) 

 

12. Rímskokatolícka farnosť Svätých košických mučeníkov, Námestie Košických mučeníkov 1, 

040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 17 083 818 na akciu „ Detský letný tábor“. Jednotlivé komisie 

aj miestna rada odporučili sumu 350 €. 

 (hlasovanie č: 22: z prítomných 12 za 11, zdržali sa: 1)  

 

13. Atletický klub Slávia Technická univerzita Košice, Watsonova 4/a, 040 01  Košice,                           

IČO: 42 097 631 na akciu „atletika pre deti a mládež“. Dotácia bude použitá na nákup atletického 

a športového materiálu. Komisie a miestna rada odporučila sumu 300 e, ktorú im vieme poskytnúť. 

 (hlasovanie č: 23: z prítomných 12 za 12) 

 

14. Svetlo – Život, Námestie mučeníkov 1, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 35 560 924 a akciu 

„ Letný výchovno – vzdelávací pobyt pre rodiny s deťmi z mestskej časti Nad jazerom. Príspevok 

bude použitý na pokrytie časti nákladov na ubytovanie a stravu pre sociálne slabšie rodiny, príspevok 

pre animátorov voľného času detí, nákup spotrebného materiálu pre voľnočasové aktivity detí. 

Komisie a miestna rada odporučili sumu 400 €. 

 (hlasovanie č. 24: z prítomných 12 za 11, zdržali sa: 1 ) 

 

15. Slovenský zväz protifašistkých bojovníkov, Hlavná 68, 040 02 Košice – Staré mesto,                            

IČO: 00 470 309 na akciu „Zájazd na Duklu pre vybraných študentov z MČ Jazero“ a „Volejbalový 

turnaj III. Ročník“. Jednotlivé komisie a miestna odporučila sumu 250 €. 

 (hlasovanie č. 25: z prítomných 12 za 11, zdržali sa: 1) 

 

16. Centrum pre deti a rodiny Košice – Uralská, Uralská 1, 040 12 Košice – Nad jazerom,                         

IČO: 00 610 801 na akcie: „Deň detí“, „Uralfest“, „Mikuláš“, Jednotlivé komisie a miesta rada 

odporučili sumu 500 €. 

 (hlasovanie č. 26: z prítomných 12 za 12) 

 

17. Detská organizácia FRIGO, JJantárová 10, 040 01 Košice, IČO: 35 545 054 na projekt 

„Magické Jazero“. Jednotlivé komisie a miestna rada odporučili sumu 300 €. 

 (hlasovanie č. 27: z prítomných 12 za 11) 
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18. Maják nádeje, helsinská 10, 040 13 Košice, IČO: 42 111 510 na projekt „Letom svetom“. 

Jednotlivé komisie a miestna rada odporučili sumu 200 €. 

 (hlasovanie č. 28: z prítomných 12 za 12) 

 

19. Jazero pre všetkých, Bukovecká 1369/10, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 50 151 703                          

na akciu „Beach Voleyball turnaj 2019“. Jednotlivé komisie a miestna rada odporučili sumu 200 €. 

 (hlasovanie č: 29: z prítomných 12 za 12) 

 

20. Súkromné gymnázium, Dneperská 1, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 262 767, na projekt 

„Poďme spolu recyklovať“, ktorý sa bude konať dňa 17.04. 2019 v rámci Dňa Zeme. Jednotlivé 

komisie a miestna rada odporučili sumu 300 €. 

 (hlasovanie č: 30: z prítomných 12 za 12) 

 

21. Školský športový klub TYDAM Košice, Užhorodská 1, 040 11 Košice. IČO: 35 554 916. 

Dotácia bude použitá na pokrytie výdavkov na materiálne vybavenie družstva, vklady do súťaží 

a úhrada činnosti rozhodcov, doprava na súťažné, turnajové a priateľské zápasy. Jednotlivé komisie 

a miestna rada odporučili sumu 400 €. 

 (hlasovanie č. 31: z prítomných 12 za 12) 

 

22. PIMPOLLO, Čingovská 9, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 42 331 641 na projekt „Pátrač 

tino spoznáva“. Dotácia bude použitá na návrh, spracovanie a tlač propagačných materiálov, odmeny 

pre deti, odmeny pre animátorov a účinkujúcich. Jednotlivé komisie a miestna rada odporučili sumu 

300 €. 

 (hlasovanie č. 32: z prítomných 12 za 12) 

 

23. Gréckokatolícka cirkev na Slovensku, Gréckokatolícka eparchia Košice, Farnosť Presvätej 

Bohorodičky Ochrankyne, Levočská 2, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 994 881 na projekt 

„Letný tábor pre deti“. Dotácia bude použitá na ubytovanie a stravu. Jednotlivé komisie a miestna 

rada odporučili sumu 500 €. 

 (hlasovanie č. 33: z prítomných 12 za 11, zdržali sa: 1) 

 

24. Združenie kresťanských seniorov Slovenska, Bajkalská 25, 821 01 Bratislava – Ružinov, 

miestna pobočka Košice – Nad jazerom, Klub kresťanských seniorov Košice – Nad jazerom, 

Levočská 5, 040 12 Košice – Nad jazerom, IČO: 31 745 741. Dotácia bude použitá na priebežné 

čerpanie pre klub KKS – Jazero, na náhradu výdajov za vstupné a dopravu. Jednotlivé komisie 

a miestna rada odporučila sumu 1 000 €. 

 (hlasovanie č. 34: z prítomných 12 za 12) 

 

Starostka následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesie „am blok“ uznesenia – uznesenie č. 23 

 

 (hlasovanie č. 35: z prítomných 12 za 12) 
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K bodu č.11/ Návrh poskytnutia dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom pre 

správu mestskej zelene v Košiciach na projekt – „ Revitalizácia detského ihriska na Baltickej 

ulici.“ 

 

Materiál bol predložený písomne a bol prerokovaný v komisiách a v miestnej rade. Starostka 

povedala, že celkové náklady na revitalizáciu detského ihriska sú predpokladané vo výške 18 200 €. 

Túto revitalizáciu bude realizovať Správa mestskej zelene najneskôr v mesiaci apríl. Starostka 

otvorila rozpravu k tomuto bodu. V rámci rozpravy nemal nikto žiadne dotazy ani pripomienky. 

Následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 24 

 

 (hlasovanie č. 37, z prítomných 12 za 12) /hlasovanie č. 36 bolo zmätočné, preto sa 

pokračovalo hlasovaním č. 37/ 

 

 

K bodu č. 12/ Informatívna správa o plnení úloh z poslaneckých dní za rok 2018 

 

Materiál bol predložený písomne a bol prerokovaný v miestnej rade. Starostka povedala, že 

poslanecké dni sa v roku 2018 uskutočnili podľa schváleného plánu 10-krát, vždy prvú stredu 

v mesiaci. Na poslaneckých dňoch sa  zúčastnili spolu 11 obyvatelia mestskej časti a vzniesli  49 

pripomienok. Na všetky pripomienky dostali písomné odpovede. Starostka otvorila k tomuto bodu 

rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných poslancov žiadne dotazy ani pripomienky. 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 25 

 

 (hlasovanie č. 38, z prítomných 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 13/ Monitorovacia správa k Akčnému plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na roky 2016 – 2018 za obdobie I – IV. Kvartálu 2018 

 

 Materiál bol predložený písomne a zároveň bol prerokovaný v miestnej rade. Ďalšie 

monitorovanie akčného plánu sa uskutoční k 31.3. 2019. Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných poslancov žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na 

to starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie – uznesenie č. 26 

 

 (hlasovanie č. 39: z prítomných 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 14/ Voľba členov – neposlancov stálych komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom  

 

 Starostka uviedla, že v zmysle rokovacieho poriadku komisií miestneho zastupiteľstva, návrh 

člena komisie, ktorý nie je poslancom, musí okrem mena a priezviska obsahovať aj adresu trvalého 

pobytu. Navrhla, aby sa o zložení komisií hlasovalo jednotlivo o každej komisii. V rámci rozpravy 

nikto z prítomných poslancov nemal žiadny iný návrh. Následne poprosila predsedu finančnej 

komisie p. Jozefa Skonca o predneseniu návrhu na členov komisie z radov neposlancov.  
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A/ P. J. Skonc navrhol za členov Finančnej komisie z radu neposlancov: 

 

Angela Michňová, Ždiarska 18 

Daniesla Polláková, Sputniková 3 

Liliana Šmajdová, Galaktická 3 

Maroš Michalík, Dneperská 2 

Peter Klein, Bukovecká 1 

Jozef Mikloš, Čingovská 9 

Peter Pavlovič, Stálicová 2 

Matúš Kaprál, Jenisejská 55  

 

  (hlasovanie č. 40: z prítomných 12 za 12) 

 

B/ Následne starostka poprosila predsedníčku sociálno – zdravotnej komisie pani L. Kleinovú 

o prednesenie návrhu na členov komisie z radov neposlancov. P. L. Kleinová navrhla za členov 

komisie z radov neposlancov: (pozn. p. poslankyňa členov čítala bez adries as titulov – tie evidované 

sú) 

 

Mária Vozárová 

Irena Stolárová 

Erika Sabovčíková 

Bibiána Vargová 

Lucia Poštrková 

Katarína Ďurčová 

Katarína Hermelyová 

 

 (hlasovanie č: 41: z prítomných 12 za 12) 

 

C/ Ako ďalšiu v poradí starostka poprosila predsedníčku komisie mládeže, vzdelávania, kultúry 

a športu p. a. Gajdošovú o prednesenie návrhu na členov komisie z radu neposlancov. P. A. 

Gajdošová navrhla týchto členov komisie z radov neposlancov: (pozn. p. poslankyňa čítala členov 

bez adries) 

 

Agáta Poláková 

Miroslav Belohorský 

Maroš Takáč 

Lucia Krajňáková 

Ján Jackanič 

Ladislav Hamza 

 

 (hlasovanie č. 42: z prítomných 12 za 12) 

 

D/ Ďalší v poradí bol požiadaný predseda komisie výstavby, verejného poriadku a životného 

prostredia p. N. Borovský o prednesenie návrhu. Navrhol týchto členov komisie z radu neposlancov: 

(pozn. mená boli prečítané bez titulov a adries – tie evidované sú) 
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Martin Balkovský 

Ivo Grubauer 

Erik Cimbala 

Miroslav Fajčík 

Matej Hrebeňár 

Dušan Sivák 

Ján Peti 

Iveta Hoľáková 

Jaroslav Šarišský 

Peter Javorský 

 

 (hlasovanie č. 43: z prítomných 12 za 12) 

 

E/ Na záver starostka poprosila predsedu komisie legislatívno – právnej p. Romana Frnča 

o prednesenie návrhu na členov komisie z radov neposlancov. P. r. Frnčo navrhol týchto členov 

komisie z radu neposlancov. (pozn. mená boli prečítané bez titulov a adries – tie evidované sú) 

 

Stanislav Takáč 

Matúš Lemeš 

 

P. R. Frnčo doplnil, že p. Stanislav Takáč je právnik na Magistráte Mesta Košice. 

 

 (hlasovanie č. 44: z prítomných 12 za 12) 

 

 

Starostka povedala prítomným poslancom, že majú pred sebou predložený návrh na určenie 

tajomníkov stálych komisií. Vysvetlila, že každá komisia má svojho tajomníka a sú to pracovníci 

miestneho úradu, ktorí pripravujú podklady na komisiách. Nikto v rámci rozpravy nemal žiadne 

dotazy ani pripomienky.  

 

 (hlasovanie č. 45: z prítomných 12 za 12) 

 

Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie „am blok“ uznesenia – uznesenie č. 27 

 

 (hlasovanie č. 46: z prítomných 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 15/Návrh plánu činnosti osobitnej a stálych komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

Materiál bol predložený písomne. Plán činnosti komisií bol prerokovaný a schvaľovaný 

v jednotlivých komisiách. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných poslancov žiadne dotazy ani 

pripomienky. (poznámka: z miestnosti odišla p. R. Lenártová). Starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 28 

 

(hlasovanie č. 47: z prítomných 11 za 11) 
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K bodu č. 16/členstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom v Združení miest a obcí Slovenska 

 

 Materiál bol predložený písomne a bol prerokovaný v miestnej rade. Mestská časť Košice – 

Nad jazerom predložila návrh na členstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom v Združení miest a 

obcí Slovenska (ZMOS). ZMOS je reprezentantom a hovorcom miest a obcí, ktoré sú jeho členmi. 

Činnosť  združenia je koordinačná, iniciatívna, metodicko – informačná, legislatívna a vzdelávacia 

a projektová. Starostka povedala, že k dnešnému dňu je z celkového počtu 2 929 miest a obcí členom 

ZMOS  2 786, čo znamená, viac ako 95% všetkých samospráv. Zo 140 miest je v ZMOS 131 a z  

2 751 obcí je súčasťou združenia 2 629. čo sa týka Košíc, pri ich celkovom počte 39 je členom ZMOS 

25 z nich. Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy sa prihlásil o slovo p. 

poslanec Schwarcz, ktorý poprosil o informovanie, keď mestská časť dostane pozvanie na zasadnutie 

ZMOS. Starostka p. poslancovi odpovedala, že bude informovať  všetkých poslancov. Nikto 

z prítomných poslancov už nemal žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 29 

 

 (hlasovanie č.48: z prítomných 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 17/ Interpelácie 

 

Starostka v zmysle schváleného rokovacieho poriadku poprosila prítomných poslancov o písomné 

predloženie interpelácií. 

 

 

K bodu č. 18/ Rôzne 

 

Starostka pripomenula prítomným poslancom povinnosť vyplývajúcu z ústavného zákona, konkrétne 

z ustanovenia čl. 7 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z., teda že sú povinní podať 

písomné oznámenie – majetkové priznanie v lehote do 31. marca 2019 (resp. do 01.04.2019) za 

predchádzajúci kalendárny rok. Materiál bol predložený na stole. Starostka následne na to 

pripomenula všetkým, že dňa 08.03. 2019 sa koná piaty ročník MDŽ a všetci sú srdečne pozvaní. 

Spomenula, aj sídliskovú brigádu a kvapku krvi, ktoré sa budú konať v mesiaci apríl. Povedala, že 

všetci poslanci majú možnosť sa akejkoľvek aktivity zúčastniť, bez toho, aby si museli pýtať súhlas. 

V rámci tohto bodu sa prihlásila o slovo poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že na komisiách sa 

dohodli pri bode č. 10, že odporúčajú  miestnemu zastupiteľstvu, aby každý, komu bola udelená 

dotácia mal v zmluve povinnosť oznámiť v predstihu aspoň 10 dní, kedy sa bude daná aktivita konať 

ak má konkrétny dátum. Starostka odpovedala, že na stránke mestskej časti je časť s názvom 

„Dotácie“, kde je presne uvedené, ktorý subjekt žiadal o dotáciu. Povedala, že nie je problém, aby 

doplnili údaje, ak budú mať nejaké konkrétne termíny akcií. P. S. Hricková ešte doplnila, aby tieto 

subjekty propagovali logo mestskej časti. Starostka následne odpovedala, že je to ich povinnosť 

prezentovať logom mestskú časť, že dané podujatie bolo podporené mestskou časťou. V rámci tohto 

bodu sa prihlásil ešte o slovo p. poslanec Borovský, ktorý sa chcel opýtať na informácie ohľadom 

streľby v mestskej časti. Starostka sa vyjadrila k tejto téme, že daná udalosť sa stala 17. 2. 2019 pri 

ktorej došlo k bitke medzi dvomi mladými ľuďmi, kde jeden udrel druhého účastníka a ten na neho 

vytiahol plynovú zbraň. K fatálnym následkom našťastie nedošlo, ale rekonvalescencia mladého 

muža bude v trvaní približne štyroch mesiacov. Na záver bodu „Rôzne“ sa prihlásil o slovo občan                   

p. Červeňák, ktorý vyjadril nesúhlas s p. S. Hrickovou, vo veci presunu „Vítanie novorodencov“                      
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do položky kultúry a športu. Povedal, že bábätko keď sa narodí patrí do sociálnej oblasti. P. S. 

Hrickovej ešte povedal, na margo toho ako povedala, že sa nemajú rozčleňovať ako poslanci a „držať 

spolu“,  že sama je proti všetkým. Ďalej sa p. Červeňák vyjadril k p. A. Jenčovej, vyčítal jej 

promenádny chodník, ktorý nevystavala na celom sídlisku, ale len od „Flipra“ po ulicu Amurskú, a že 

ďalej ju to už „nezaujímalo“. Taktiež vyjadril nespokojnosť s výstavbou ďalších parkovacích miest. 

Povedal, že takto sa mestská časť dopracuje k zničeniu všetkej zelene a o 10 rokov nebudeme mať čo 

dýchať na sídlisku. Ako posledný sa v bode „Rôzne“ prihlásil o slovo predseda denného centra p. 

Hudec, ktorý povedal p. A. Jenčovej, že nemôže porovnávať, čo bolo pred 4-8 rokmi, keď Denné 

centrum malo oveľa menej členov a je zrejmé, že sú vynaložené náklady vyššie, keďže je 

dvojnásobný počet členov. Na záver spomenul, že Denné centrum získalo ocenenie najlepší klub roka 

spomedzi 32 klubov a dodal, že naša mestská časť je daná za príklad. Povedal, že je viac rokov 

predsedom klubu a vie porovnať jeho úroveň v minulosti a v súčasnej dobe. 

 

K bodu č. 19/ Záver 

     

Starostka všetkým oznámila, že program tohto rokovania bol vyčerpaný. Poďakovala všetkým za 

účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. Oznámila, že najbližšie 4. riadne zasadnutie miestneho 

zastupiteľstva sa bude konať v júni 2019. Na úplný záver vo svojom mene aj v mene poslancov 

zablahoželala p. zástupcovi p. B. Berberichovi k jeho narodeninám. P. B. Berberich sa všetkým veľmi 

pekne poďakoval. 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

          starostka mestskej časti 

 

Overovatelia:  Ing. J. Skonc 

 

PhDr. L. Kleinová 

 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Kalafúsová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


